

Dagsorden til bestyrelsesmøde d. 15-06-2026 kl. 18.00

1. Deltager	Finn, Liselotte, Jørgen, Marianne, Chenette og Gitte Suppleant Jeanette og Morten
2. Deltager ikke	
3. Nyt/forslag fra Formanden.	Forsikringsselskabet Agria ændrer deres betingelser. Der bliver ingen procenter, men for hver ny kunde vi henviser, får Dch landsforening 390 kr. Formandsmøde d. 12/8. Finn kan ikke deltage. Der undersøges, om der kan findes nye måder, at udregne kredspoint. Der er 4 sponsorer til DM t-shirt, klubberne finder selv aftagerne. Der er samlet 90.000 kr. ind i alt ind til videre. Vi opfordrer kraftigt til at finde sporlæggere til vores egen klub, da sporlæggercentralen er nedlagt. Pga. E-turnering opfordres der til, at vi indberetter E konkurrencer tidligt. Yderligere søges en klub, der vil afholde afslutning på E-turnering med kammeratskabsaften oktober 2027. Kreds 1 betaler 5000 kr., og kørsel til sporlæggere. Ca. 35 deltagere. Vedr. overbygning er det kun Rally og Lydighed, der bliver gennemført. Til opstart i 2027 er der kun 12 nye træneraspiranter til grundmodulerne. Vedr. brug af armbind med numre til konkurrencer, er det frit for hver klub, om de vil bruge dem, lave nogle selv eller helt droppe dem.
4. Nyt fra træningslederudvalget	Det er max. 1000 kr.- pr. træner til kurser i 2026.
5. Nyt fra konkurrenceudvalget	Vi undersøger, om vi skal have en nordisk i 2027. Der bliver ingen IFH3 udtagelse i Hjørring i år.
6. Nyt fra materialeudvalget	Nogle af de gamle spring er afhentet af medlemmer. Resten bliver smidt ud.
7. Nyt fra kassereren	Intet nyt.

8. Ansøgninger fonde mm.	Der tages billede af flest mulig trænere sammen med nordenergi, når de nye jakker kommer hjem.
9. Dyrskue	Vi skal gå opvisning til dyrskuet fredag og lørdag kl. 14. Derudover går vi vagt alle dagene. Dette for at få lov til at bruge dyrskuepladsen til træning.
10. Efterårsfest	Vi har booket Ugilt forsamlingshus til efterårsfesten d. 24 oktober.
11. Dm tøj/Dm træning	Prøvejakker bestilles, Dm trænere findes.
12. Status Dm Frederikshavn	Styregruppen skal have mailadresser på alle hjælpere. Dem finder Morten. Der er ved at være styr på hjælpernes funktioner.
13. Kantine	Dorte er stoppet som køkkenansvarlig pga. personlige årsager. Mette Thomsen har tilkendegivet, at hun gerne vil overtage køkkenet efter Dorte. Det er vi rigtig glade for. Derudover har vi fået en mere i køkkengruppen. Det er Pia Willumsen. Stor tak til jer begge.
14. Forslag/ideer fra alle udvalg, medlemmer mm.	Forslag fra Jeanette Sørensen ang. børne/ungdomshold. Vi tager det op på næste møde. Vi undersøger, hvordan reglerne er ang. billedtagning til vores hjemmeside/fb side.
15. Næste møde	Tirsdag d. 11. august
16. Evt.	Vi arrangerer grill for kommunefolkene i august.